
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S V E R B A L
încheiat azi 29 mai 2020, cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a

Consiliului Local al municipiului Petroşani, convocată prin Dispoziţia
nr. 401/2020 emisă de Primarul municipiului Petroşani.

La şedinţă participă dl. Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dl.Viceprimar
Florin Nicolae, d-na Delia Velici, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 19 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr.60/2020

preşedinte de şedinţă este domnul Lăutaru Vlad Alexandru.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care

face imposibilă prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința
se va desfășura online.

D-NA SECRETAR GENERAL DELIA VELICI:
-Voi supune aprobării dumneavoastră procesele verbale ale şedinţelor

Consiliului Local din luna aprilie 2020.
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Ordinea de zi a fost suplimentată cu 2 proiecte de hotărâre:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Supun la vot ordinea de zi suplimentată:

-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
1.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al

Municipiului Petroşani.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Vreau să știu câte persoane au fost în carantină și câte au fost infectate cu

CORONA-VIRUS la nivel de Petroșani? Asta este prima întrebare și a doua,
vreau să știu și mi s-a confirmat la ședința de comisie că au fost cheltuiți
3614000 lei pentru reabilitarea Muzeului mineritului. Eu unul nu sunt de acord să
se ia bani de la reabilitarea blocurilor și să-i trecem la Muzeul mineritului. De 4
ani de zile nu am fost în stare să reabilităm nici măcar un bloc. Sunt foarte multe
asociații de proprietari care sunt nemulțumite că au adunat bani de 3-4 ani, cota
lor, și nu se face absolut nimic. Vreau un răspuns la această problemă.

D-NA ALB:
-Nu s-au luat bani de la reabilitarea turnurilor, sunt bani din bugetul local

cheltuiți în anii precedenți care putem să-i punem oriunde. Am recuperat acești
bani și îi putem pune unde vrem.
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DL CONSILIER VLADISLAV:
- I-am recuperat și îi dăm la Muzeul mineritului?

D-NA ALB:
-Pentru că este proiectul în derulare.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Reabilitarea la muzeu câți ani durează? Mai bine făceam o construcție

nouă și nu ne costa atâția bani.

D-NA DRAGOȘ:
-Nu durează de mulți ani reabilitarea. Au fost niște prelungiri pentru că au

fost perioade solicitate de constructor. Este un an și un pic de când se
reabilitează muzeul. La turnuri nu avem la ce să-i cheltuim în momentul de față și
atunci ce facem, stăm cu ei așa? Am scos de 4 ori la licitație proiectul cu
reabilitarea turnurilor și nu s-a prezentat nici un constructor. Nu este sub
controlul nostru.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Noi am mai vorbit despre problema asta cu anvelopările blocurilor. Dar nu

înțeleg cum la Petrila, la Deva, la Hațeg, la Lupeni se poate și la Petroșani nu.

D-NA DRAGOȘ:
-Acolo sunt blocuri mai simple. La blocurile P+4 au venit și la noi, la turnuri

nu vine nimeni. Eu am înțeles din discuțiile pe care le-am avut cu constructorii, în
primul rând este vorba de acea schelă care este foarte scumpă pentru a fi
închiriată, nu știu exact să vă explic detalii.

DL.CONSILIER VLADISLAV:
-Anunțați atunci Asociațiile de proprietari, să știe. Nu le mai prostiți, de la

lună la lună, din 6 luni în 6 luni sau din an în an. Acei oameni au depus o sumă
de bani la bancă.

D-NA DRAGOȘ:
-Ne pare rău pentru această situație. Ideea este că noi am făcut alegerea

acestor blocuri pe considerentul banilor adunați și pe criteriile pe care și
dumneavoastră le-ați aprobat în Consiliul local. Nu a putut nimeni să prevadă la
vremea respectivă cât va dura evaluarea acestor blocuri, că de aici a pornit toată
problema. Un an și jumătate a durat evaluarea. Este o chestiune care nu este
sub controlul nostru. Nu putem impune noi un termen de evaluare. Noi am depus
prioiectul în anul 2016 și ni s-a aprobat în anul 2018. Asta este, ne lovim de
anumite probleme care nu depind de noi.
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DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Mai scoateți încă o dată la licitație.

D-NA DRAGOȘ:
-Cu singuranță o să mai scoatem la licitație, dar este singurul lucru pe care

putem să-l facem, deocamdată.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Am înțeles. La prima întrebare poate să-mi răspundă cineva?

D-NA ALB:
-Vis a vis de aceată rectificare, în perioada 16-30 aprilie au fost 255 de

persoane, restul nu avem informați, doar la D.S.P.

DL. PRIMAR:
-În acest moment la Hotel Petroșani mai sunt carantinate 8 persoane și

izolați la domiciliu 91 de persoane, 6 persoane suspecte la Spitalul de urgență și
nici o persoană infectată cu COVID -19.

DL. CONSILIER BARBU:
-Am văzut la Muzeul mineritului în exterior, un teren în pantă care va duce

toată apa pluvială la fundația cladiri. Am mai văzut niște bănci în pantă, nu știu
cum o să se stea pe ele. Poate o să ne facă constructorul o demonstrație cum se
poate sta pe ele. Banii pe care noi îi alocăm acum, la ce o să folosească? Am
văzut, că clădirea este finalizată.

D-NA DRAGOȘ:
-Banii pe care noi îi dăm acum reprezință contribuția noastră la acest

proiect. La toate facturile noi trebuie să venim cu contribuția de 2,02 %, partea
noastră. Ce ați văzut dumneavoastră în interior deocamdată nu este gata. Abia
acum încep să se pună exponatele, abia acum trebuie să se așeze mobilierul.

DL. CONSILIER BARBU:
-Care sunt exponatele alea ?

D-NA DRAGOȘ:
-Ați fost acum în ultimele zile la muzeu?

DL CONSILIER BARBU:
-Am fost atunci cu dl Primar.

D-NA DRAGOȘ:
-Atunci nu erau expuse exponatele.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Poate îmi puteți spune ceva despre bănci.

D-NA DRAGOȘ:
-Natura terenului este foarte complicată în acea zonă. A fost foarte greu de

dirijat apa, dar să știți că apa nu se va duce către fundație. Băncile au fost
gândite ca și elemente arhitecturale. Nu sunt gândite ca și bănci, dar asta nu
înseamnă că oameni nu pot să se așeze pe ele. Ele sunt elemente arhitecturale,
frumos iluminate noaptea, să dea un alt aspect părți din fața muzeului.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 101/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
2.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de

funcţii ale Spitalului de Urgenţă Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
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-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 102/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
3 Proiect de hotărâre privind delegarea prin concesiune a gestiunii

serviciului de iluminat public în municipiul Petroşani.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-De ce trebuie să concesionăm acest serviciu? Până acum câți bani s-au

cheltuit cu acest serviciu?

D-NA CALOTĂ:
-Se va face o procedură de achiziție nu s-a pregătit nimeni pentru

gestiunea delegării acestui serviciu. Prin această hotărâre noi alegem
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modalitatea gestiunii serviciului, care poate fi directă sau delegată. Directă este
complicat deoarece ne trebuie specialiști.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Și până acum cum ați funcționat?

D-NA CALOTĂ:
-Până acum acest serviciu aparținea de D.A.D.P.P. și a fost tot cu un

contract printr-o procedură de achiziție. Nu am avut serviciul nostru propriu.

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Și acum de ce nu mai aparține de D.A.D.P.P.?

D-NA CALOTĂ:
-Legislația în vigoare stipulează că iluminatul public și salubrizarea trebuie

să fie la U.A.T.

DL. CONSILIER BARBU:
-Noi suntem la sfârșit de mandat și văd că acest serviciu este în intenție să

fie concesionat de la 2 până la 5 ani cu posibilitatea de prelungire până la 10 ani.
Eu zic că ar fi mai cinstit pentru noi să nu amanetăm viitorul municipiului pe o
perioadă așa de lungă și să se amâne acest proiect până va fi un nou consiliu.

DL. PRIMAR:
-Doresc să fac niște precizări. Este vorba despre delegarea gestiunii

acestui serviciu așa cum am făcut și alte delegări de serviciu, însă aici este o
situație un pic mai specială. Am primit niște adrese de la A.N.R.S.C care ne dau
și niște măsuri care trebuiesc luate. Măsura pe care o luăm noi în această zonă
este de a delega acest serviciu de întreținere a iluminatului public. Din analizele
pe care noi le-am făcut aceasta este varianta cea mai bună.

D-NA CALOTĂ:
-Și când apartinea de D.A.D.P.P. acest serviciu tot așa era dat la cineva.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 103/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU
4.Proiect de hotărâre pentru completarea art.1 al H.C.L. Nr.81/2020

privind indexarea cu rata inflației a impozitelor și taxelor locale care
constau într-o anumită sumă în lei sau care sunt stabilite pe baza unei
anumite sume în lei, conform art. 491 din Legea nr. 227 / 2015 privind
Codul Fiscal, cu modificările ulterioare.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER BARBU:
-Pensia mea de câteva luni nu a fost indexată niciodată. Prețurile la piață

nu mai sunt nimic sub 10 lei. Acum noi indexăm taxele si impozitele cu 3,8 dar
nouă nu ne-a indexat nimeni pensiile sau salariile cu acest procent. Ar trebui să
fie o egalitate și într-o parte și în alta.

D-NA SECRETAR VELICI:
-Asta este prevederea Codului fiscal, art. 493, alin. 7, face trimitere la art.

491 referitor la indexarea impozitelor și taxelor locale care are aplicabilitate
începând cu ianuarie 2021. Și a fost omis acest aliniat

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 17 voturi
-Împotrivă? - 2 voturi (d-nii consilieri Barbu și Vladislav)
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 104/2020
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DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
5.Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosinţă gratuită către

Biserica Creştină Penticostală Betania a unor imobile situate în Petroşani,
str. Dacia, nr.9.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 105/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
6.Proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii duratei contractului

de concesiune nr.984/13.12.2002 încheiat cu SC Next Tip Top S.R.L.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
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Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 106/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
7.Proiect de hotărâre privind completarea H.C.L. Nr.11/2020 pentru

aprobarea vânzării prin licitaţie publică a terenului în suprafaţă de 398 mp.
situat în str. Dacia-fn, notat în CF 65841 Petroşani, nr. cadastral 65841.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
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-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma
prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 107/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
8.Proiect de hotărâre privind revocarea Hotărârii Consiliului Local

nr.84/2020.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 16 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? - 2 voturi( d-na consilier Niță și dl consilier Vladislav)

Dl consilier Pascu nu a votat
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 108/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
9.Proiect de hotărâre pentru revocarea Hotărârii Consiliului Local

nr.96/2020.
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DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei juridică, vă rog:

-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 109/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
10. Proiect de hotărâre privind propunerea calificativului de evaluare

a secretarului general al U.A.T. Municipiul Petroşani, pentru anul 2019.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei juridică, vă rog:

-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -1 vot (dl consilier Vladislav)

DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Doresc să îmi motivez votul. Dragii colegi știm foarte bine că în ultimele 5

luni de zile la fiecare ședință pe care o avem noi trebuie să revocăm. Cât a fost
dl. Negoe nu s-a făcut nici o revocare. Acesta este motivul pentru care m-am
abținut.
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Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 110/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
11.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizul comisiei juridică, vă rog:

-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Vă rog să faceți propuneri.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
- Ținând cont de situația din ultimele luni, când a trebuit să ținem sedințele

online iar dl. Lăutaru s-a descurcat foarte bine propun să fie în continuare tot el
președinte de ședință.

DL. PRIMAR:
-Nu știu dacă se poate dar să ne spună d-na secretar dacă dl. consilier

Lăutaru are voie să fie ales din nou acum președinte de ședință?

D-NA SECRETAR VELICI:
-Să mai citesc o dată Regulamentul Consiliului local.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Legea spune să fie votat pe o perioadă de 3 luni, dar nu spune o singură

dată sau că nu poate fi consecutiv timp de 3 luni.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte propuneri supun la vot propunerea d-lui Butulescu:

-Cine este pentru? - 18 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Dl consilier Lăutaru nu a votat
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 111/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
12. Proiect de hotărârea privind aprobarea încheierii unui protocol de

asociere între municipiul Petroşani şi municipiile Vulcan, Lupeni şi oraşele



14

Petrila, Aninoasa, Uricani în vederea constituirii zonei metropolitane Valea
Jiului.

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru urbanism:
-DL.CONSILIER RUS:
-Aviz favorabil
-Comisia pentru sănătate:
-DL.CONSILIER BICAN:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
-Aviz favorabil
-Comisia pentru minorităţi:
-DL. CONSILIER VLADISLAV:
-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DL. CONSILIER RUS:
-Dacă s-a adus problema liberei circulației pe perioada de pandemie pentru

acest proiect, cred că lucrurile au fost rezolvate atât din punct de vedere al d-lui
Arafat cât și prin libera circuilație de la 1 iunie. Dacă problema se pune pentru o
entitate a Văii Jiului atunci este puțin mai complicat. Noi am făcut, Petroșaniul, un
proiect de hotărâre pe care nu l-am adus la cunoștiință și nu am discutat cu
colegii noștri din teritoriu, ceea ce în momentul de față a creat o suspiciune de
ghidușenie politică și nu de un lucru fundamentat. O propunere de genul acesta
este foarte delicată și trebuie tratată cu delicatețe, fără vicii de procedură, cu
niște pași pe care îi cunosc foarte bine întrucât am participat la elaborarea
proiectelor ca muncipii a orașelor Lupeni și Vulcan. Ar fi trebuit să se stea de
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vorbă cu celelalte U.A.T.-uri, discutate anumite divergențe sau puncte comune,
cel puțin să cunoască proiectele pentru că ei nu le cunosc. Le-au aflat pe alte căi
în ultima perioadă. Trebuie consultată populația print-un referendum. Nu știu
dacă cei din Campul lui Neag sau Răscoala ar fi fantastic de încântați să aibă o
direcție spre municipiul Petroșani. Consiliul județean trebuie să ne elibereze un
document pentru a face acest referendum. Să înainteze un document pe baza
hotărârilor către Ministerul Administrației Publice și Internelor. Acesta la rândul lui
trebuie să dea un punct de vedere, o hotărâre în Parlamentul României. Lucrurile
sunt mult mai complicate. Din punctul meu de vedere aprobarea acestui proiect
de hotărâre nu ar face decât să creeze suspiciuni între U.A.T.-urile din Valea
Jiului. Noi ne vom abține la acest proiect de hotărâre. M-aș bucura să nu treacă
pentru a liniști lucrurile și a colabora în continuare cu celelalte UAT-uri. Invoc aici
totuși o greșeală de procedură.

DL. CONSILIER CORNEA:
-Acest proiect de hotărâre nu are nici o legătură cu constituirea unei

singure unității adminstrativ teritoriale la nivelul Văii Jiului. El are legătură cu
constituirea unei Zone metropolitane, în baza Legi 351/2001, și nu văd o
problemă aici atunci când vorbim de constituirea unei unitați administrativ
teritoriale la nivelul întregii Văi.

DL. CONSILIER BUTULESCU:
-Sunt de acord cu dl Cornea, evident, nu se vrea altceva. Este bine să

avem constituită o astfel de structură, Doamne ferește, se mai întâmplă ceva
cândva. Să fie lucrurile clare. Eu așa înțeleg, nu că facem un singur municipiu și
noi suntem capitala.

DL. CONSILIER RUS:
-Este un document cu 6 semnături iar dacă noi nu am discutat cu colegii

noștri din celelalte UAT-uri, nu vom avea cele 6 semnături.

DL. PRIMAR:
-Acest proiect de hotărâre ,,Zona metropolitană Valea Jiului” nu are

legătură cu propunea mea ca Valea Jiului să fie un singur oraș. Ați văzut ce s-a
întâmplat în Starea de urgență. Dacă aveam acest proiect de hotărâre, practic nu
mai aveam nici o problemă cu libera circulație. Într-adevăr, dl. Arafat a dat acea
clarificare cu privire la libera circulație între localități. Acesta este un protocol de
voință prin care noi vrem să ne unim cu celelalte localități și să declarăm Zonă
metropolitană Valea Jiului. Este primul pas pe care noi l-am făcut. Sigur că o să
discutăm cu celelalte UAT -uri și nu cred că este vreo problemă ca noi să
aprobăm acum acest proiect de hotărâre iar după să aprobe sau nu și celelalte
UAT -uri acest proiect de hotărâre. Din punctul meu de vedere este un pas
înainte pentru ceea ce noi ne dorim să facem în Valea Jiului și legat de ce se va
întâmpla financiar în 2021-2027.
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DL. CONSILIER BARBU:
-Dl primar a făcut o afirmație că suntem 100 de consilieri locali și noi ne-am

mai întâlnit pe stradă cu posibili alegători care ne întrebă cât consumăm noi din
bugetul local. Aș dori să fac această precizare. În fiecare lună luăm 792 lei care
înmulțit cu 12 luni este aproximativ 9500 lei /an. Asta în ideia că toți primarii din
Valea Jiului au peste 15 000 lei. Unul dintre noii într-un an consumăm 2/3 din
salariul unui primar. În legătură cu acest proiect, consider că a face această zonă
metropolitană ar fi în avantajul tuturor. Exemplu cel mai bun este Oradea și Clujul.
Iar chestia care s-a inflamat în presă că primarii nu o să mai fie primari mi se
pare că se merge prea departe. Consider că trebuie pornit de undeva și susțin
acest proiect de hotărâre.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 12 voturi (d-nii consilieri Barbu, Butulescu, Cornea,

Lăutaru, Durbaca, Iliaş, Lupu, Muntean, Negrici,
Niţă, Rad, Vladislav)

-Împotrivă? -
-Abţineri? - 7 voturi (d-nii consilieri Bican, Burduf, Codreanu,

Grigoriu, Nicolae Florin, Pascu, Rus)
Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 102/2020

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
13. Hotărârea nr.113/2020 privind aprobarea încheierii unui Acord de

asociere între U.A.T. Municipiul Petroşani şi Teatrul Dramatic ,, Ion D.
Sîrbu” .

DL. PRIMAR:
Prezintă Referatul de aprobare

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
- Avizele comisiilor, vă rog:

-Comisia juridică:
-DL.CONSILIER CORNEA :
-Aviz favorabil
Comisia buget – finanţe:
-DL. CONSILIER DURBACĂ:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru servicii publice:
-D-RA CONSILIER GRIGORIU:
-Aviz favorabil.
-Comisia pentru cultură:
-DL. CONSILIER BUTULESCU
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-Aviz favorabil

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă aveţi discuţii, amendamente?
-Dacă nu sunt discuții supun la vot proiectul de hotărâre în forma

prezentată de executiv:
-Cine este pentru? - 19 voturi
-Împotrivă? -
-Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 102/2020

Dl. consilier Lăutaru Vlad Alexandru citește Raportul privind starea socială,
economică și de mediu al muncipiului Petroșani

Dl. consilier Pascu este nemulțumit că de la aprobarea bugetului local din
luna februarie, nu s-au început încă lucrările de introducere a apei și canalizării
în stațiunea Parâng.

Dl Primar face precizarea că la întrunirea Comitetului local pentru situații de
urgență se va discuta redeschiderea Târgului săptămânal începând cu data de
31.05.2020 și deschiderea Bibliotecii municipale și cele două Cluburi ale
pensionarilor din Petroșani începând cu data de 01.06.2020,
Cinematograful ,,Șerban Ionescu” și Bazinul de înot rămânând deocamdată
închise.

DL. CONSILIER LĂUTARU VLAD ALEXANDRU:
-Dacă nu mai sunt alte discuții sau probleme, declar închisă şedinţa

ordinară a Consiliului Local din data de 29 mai 2020.

Petroşani, 29.05.2020

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ CONTRASEMNEAZĂ
LĂUTARU VLAD ALEXANDRU SECRETAR GENERAL

DELIA VELICI


